
Referat af generalforsamling i Munkebjerghallen den 3.3.2025 
 
 
 
 
 
1. Valg af dirigent. 
Peter Wich blev valgt, og han erklærede generalforsamlingen for rettidigt indkaldt. 
 
 
 
2. Valg af referent. 
Susanne Bech blev valgt. 
 
 
 
3. Aflæggelse af beretning. 
Da formanden ikke havde mulighed for at deltage, aflagde Marianne Knoth beretning. 
Hun fortalte, at vi sidste år var 35 medlemmer – hvoraf 6 meldte sig ud i år. Der er kommet 2 nye medlemmer i 
år og der har været 2 til prøvetime. Der har været opslag i FB gruppen 5230 Odense M for at tiltrække nye 
medlemmer.  
Hun berettede, hvad der har været af aktiviteter i 2024. Generalforsamling i Marts. Sommerafslutning i Kano-
klubben i Seden i Juni med 9 deltagere. I Efterårsferien var der arrangeret bowling i Odense Bowlinghal med 
11 deltagere. I November blev der afholdt Julefrokost på  Cafe Korn med 10 tilmeldte. 
Det blev oplyst, at Ali sælger boldrør til 160 kr. pr. rør. Samtidig bad hun folk være opmærksom på eventuelle 
aflysninger i Munkebjerghallen på vores hjemmeside. 
Bent forespurgte om man ikke kunne lave en mailgruppe til dette formål ??? 
 
 
 
4. Forelæggelse af regnskab samt budget. 
Marianne forelagde regnskab og budget . 
Indtægter var Kr. 10500,00. Udgifter 14038,62 hvilket resulterede i et underskud på 3538,62. 
De enkelte punkter blev gennemgået. Regnskabet blev uddelt på generalforsamlingen, og er fremsendt til alle 
medlemmer sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
 
5. Behandling af indkomne forslag. 
Der var ikke nogen forslag. 
 
 
6. Fastsættelse af kontingent for 2025. 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent 300 kr. om året. Dette blev godkendt. 
 
 
7a. Valg til  bestyrelse i.h.t.vedtægternes p.3. 
Lone og Sasja var på valg. Lone blev genvalgt som formand. Sasja er meldt ud af klubben så  Ali Kusoglu  
blev valgt som sekretær i stedet for Sasja. 
 
 
 
7b. Valg af 1-2 suppleanter. 
Ali og Thomas var på valg. Thomas er meldt ud af foreningen og Helge Sørensen blev valgt som suppleant i 
stedet for Ali – som blev valgt ind i bestyrelsen.  
Vi har derfor kun 1 suppleant nu. 



 
 
 
 
 
8a. Valg af revisor. 
Peter Wich var på valg - og blev genvalgt. 
 
 
 
8b. Valg af revisorsuppleant. 
Hans Birk Madsen  var på valg og blev genvalgt. 
 
 
 
 
9. Eventuelt. 
Flemming påpegede, at det var utilfredsstillende med badeforholdene hos mændene. Det er meddelt til kom-
munen/pedel. Baderummene skal renoveres. Helge vil kontakte pedellen m.h.t. varme/kulde. 
Helge efterlyste forslag til et andet sted til sommerfesten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Formand:               Kasserer:            Dirigent: 
Lone Arndal Henneberg              Marianne Knoth            Peter Wich 
_______________________               _____________________                             ________________________ 
       
     
Sekretær:                                        Bestyrelsesmedlem:                                      Bestyrelsesmedlem: 
Ali Kusoglu                                             Morten Staal Bluhme                                    Palle Sarka 
_______________________               _____________________                             ________________________ 
 
Referent:                                                                              
Susanne Bech  
_______________________                     


